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Protokół Nr XXXVI.2017 

z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 23 sierpnia 2017 r. godz. 14:00 

 

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 14
00

 a zakończone o godzinie 14
20

. 

W sesji wzięło udział 13 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. 

Listy obecności radnych oraz osób uczestniczących w sesji stanowią kolejno załączniki nr 1 

oraz nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.1.Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba powitał radnych oraz osoby uczestniczące 

i tym samym rozpoczął obrady mówiąc: „otwieram obrady sesji rady powiatu”. 

Następnie oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność obrad.  

Nieobecności usprawiedliwione czterech osób – pana Zbigniewa Wołcerza, pana Ryszarda 

Łuckiego, pana Tomasza Stańka oraz pani Anety Bławat. 

Podczas rozpoczęcia obrad nieobecny pan radny Krzysztof Hajdukiewicz. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba zaproponował przyjęcie protokołu bez 

odczytywania wzorem poprzednich sesji. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 

sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 

 

W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych.  

„Za” – 12 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Kontynuując pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał zaproponowany 

porządek obrad w następującej treści: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027, 

b) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r., 

c) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego; 

d) nadania Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie; 

e) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez Prezesa 

Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku 

na realizację zadań. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Zakończenie obrad XXXVI sesji Rady Powiatu. 
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Pan Wiceprzewodniczący Zięba zapytał czy są uwagi do odczytanego porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem odczytanego porządku 

obrad. 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych.  

„Za” – 14 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

Następnie pan Wiceprzewodniczący Zięba przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

Pan Wiceprzewodniczący Zięba poprosił o zabranie głosu przez pana Bogusława 

Włodarczyka – Starostę Opatowskiego, który udzielił okresowej informacji o pracy Zarządu 

Powiatu pomiędzy sesjami stanowiącej załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

W trakcie udzielania w/w informacji przez pana Starostę na salę obrad wszedł pan radny 

Krzysztof Hajdukiewicz (godz. 14:04). Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 13 – 

osobowego składu radnych. 

Ponadto pan Starosta udzielił informacji dotyczącej zadań inwestycyjnych, które są obecnie 

realizowane, a mianowicie:  

 Budowa Placu Zabaw i Rekreacji w Opatowie od Promenady w kierunku Szpitala. Koszt 

inwestycji 3 000 000 złotych. 

 Przebudowa budynku przy ulicy Adama Mickiewicza w Opatowie na Dom Pomocy 

Społecznej. Dzięki tej inwestycji zostanie utworzone dodatkowo 80 nowych miejsc dla 

pensjonariuszy. Koszt inwestycji wraz z wyposażeniem 5 000 000 złotych. 

 Utworzenie Zakładu Opiekuńczo - Leczniczego na 35 miejsc wraz z częścią 

rehabilitacyjną w budynku starego szpitala. Koszt 3 000 000 złotych. 

 Gmina Iwaniska: przebudowa obiektu mostowego wraz z infrastrukturą drogową 

w miejscowości Kamieniec. Kwota przebudowy 800 000 złotych. 

 Gmina Baćkowice: przebudowa dróg w miejscowościach Baranówek – Janczyce – 

Wszachów o łącznym odcinku około 10 km. Koszt 1 000 600 złotych. 

 Dom Pomocy Społecznej w Zochcinku budowa windy wraz z modernizacją części obiektu 

w celu utworzenia dodatkowych 20 miejsc dla pensjonariuszy. Koszt inwestycji 300 000 

złotych.  

Na terenie DPS w Zochcinku cały czas trwa również rozbudowa terenów rekreacyjnych oraz 

powstałego Zwierzyńca.  

 Specjalny Ośrodek Szkolno - Wychowawczy w Sulejowie: budowa windy oraz 

przebudowa ośrodka w celu zwiększenia liczby miejsc dla dzieci. Koszt 250 000 złotych. 

 Specjalny Ośrodek Szkolno - Wychowawczy w Dębnie: budowa windy. Koszt 120 000 

złotych. 

 Zespół Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej – Curie: przebudowa warsztatów wraz 

z zakupem wyposażenia i budową boiska sportowego. Koszt inwestycji to ok. 3 000 000 

złotych.  

W ożarowskim Zespole Szkół uruchomiony zostaje również żłobek stacjonarny prowadzony 

przez Stowarzyszenie na rzecz Rozwoju Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej - 
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Curie wraz z punktami w terenie, które mieścić się będą na terenie miejscowości Bidziny, 

Wojciechowice, Tarłów i Cegielnia. Koszt funkcjonowania to ok. 2 000 000 złotych. 

 Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie wraz z Stowarzyszeniem na rzecz 

Rozwoju Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej - Curie na terenie całego 

powiatu uruchomi również program pomocy ludziom starszym i potrzebującym.  Projekt 

pn. „Zapewniamy wysokiej jakości usługi społeczne w powiecie opatowskim” swoim 

zakresem działania obejmie około 250 osób. Koszt to ok.  2 000 000 złotych.  

 Dom Pomocy Społecznej w Sobowie: przebudowa placówki celem utworzenia Warsztatu 

Terapii Zajęciowej. 

 Zespół Szkół nr 1 w Opatowie budowa hali gimnastycznej, termomodernizacja warsztatu, 

zakup sprzętu oraz budowa boiska przy LO im. Bartosza Głowackiego w Opatowie. Koszt 

inwestycji 6 000 000 złotych. 

Całkowity koszt wszystkich realizowanych inwestycji to ponad 23 000 000 złotych (słownie: 

dwadzieścia trzy miliony złotych). Dodał ponadto, że w dniu jutrzejszym tj. 24.08.2017 r. 

zostanie podpisana pre-umowa na termomodernizację budynków użyteczności publicznej na 

terenie Powiatu Opatowskiego na łączną kwotę 16 mln zł (słownie szesnaście milionów 

złotych). W ramach umowy termomodernizacja zostanie wykonana w obiektach DPS 

w Sobowie, SOSW w Sulejowie, DPS w Zochcinku, Dzienny Dom „Senior – WIGOR” 

w Opatowie oraz w Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej w Ożarowie. W ramach 

podjętych działań zostanie również poddany termomodernizacji budynek starego szpitala.  

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Zięba podziękował panu Staroście za udzielenie informacji, po 

czym zapytał czy są pytania do pana Starosty w realizowanym punkcie obrad. 

 

O zabranie głosu poprosił pan radny Wacław Rodek, który poprosił, aby informacja 

z realizacji w/w zadań została doręczona radnym. 

 

Pan Starosta odpowiedział, że w dniu dzisiejszym wszystkim radnym w/w informacja 

zostanie doręczona elektronicznie na adresy e – mail radnych. 

 

Pan Wiceprzewodniczący zapytał czy ktoś ma jeszcze pytania do pana Starosty. 

 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Wobec braku dalszych zapytań pan Wiceprzewodniczący Zięba przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad.5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

Pan Wiceprzewodniczący Mazurkiewicz zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos 

w realizowanym punkcie obrad. 

 

Wobec braku zgłoszeń pan Wiceprzewodniczący poinformował o przejściu do realizacji 

kolejnego punktu obrad. 
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Ad. 6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027.  

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego 

na lata 2017 – 2027, a następnie zapytał czy są pytania. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego pan Wiceprzewodniczący Zięba poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały pytając kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVI.41.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

„Za” – 13 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 rok. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 rok, 

a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVI.42.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

„Za” – 13 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

c) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego, a następnie zapytał czy 

są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVI.43.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

„Za” – 13 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

d) nadania Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie nadania 

Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie, a następnie zapytał czy są 

pytania lub uwagi. 
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Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVI.44.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

„Za” – 13 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

e) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez 

Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w 2017 roku na realizację zadań. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez Prezesa Zarządu 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku na realizację 

zadań, a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVI.45.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

„Za” – 13 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Wiceprzewodniczący Zięba poinformował 

o przejściu do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba oznajmił, iż wobec braku interpelacji bieżący 

punkt obrad uznaje za zrealizowany.  

 

Następnie pan Wiceprzewodniczący poinformował o przejściu do realizacji ostatniego punktu 

obrad.  

 

Ad.8. Zakończenie obrad XXXVI Sesji Rady Powiatu. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba podziękował radnym za przybycie na obrady, 

a następnie wypowiedział formułę – „zamykam obrady sesji Rady Powiatu”.  

Na tym sesję zakończono. 

       

Protokolant: 

mgr Justyna  Zdyb     Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

       /-/ Zbigniew Zięba 

 


